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Høringsuttalelse

Høringsuttalelse NGK Utbygging AS søker om konsesjon for å bygge Øvre Kvemma
Kraftverk i Borgund. Vi som grunneier på Borgundsvegen 228
(Gnr/bnr 67/5) har følgende innspill til søknaden;
 
NGK skriver under punkt 2.5.2 følgende: «NGK Utbygging arbeider
også med å inngå avtale om bruk av grunn til rørtrase med
eiendommene 67/5 og 67/8». Dette er en setning vi som
grunneigerer stusser på. Det har ikke blitt tatt kontakt med oss ang.
dette og vi stiller store spørsmålstegn til hvorfor dette ikke er blitt
gjort før en slik søknad blir sendt inn. Denne utbyggingen vil kunne
få mange følger for oss som burde vært diskutert med oss.
 
Gnr/Bnr 67/5 og 67/8 får idag vannforsyning ifra en pumpe plassert i
brønn i elven like bortenfor 67/8. Det utbygger har skrevet under
punkt 3.13 stemmer altså ikke. Denne forsyningen vil slik vi ser det
ikke være mulig å bruke verken i byggeperioden eller når kraftverket
er satt i drift. Dette er noe vi forventer at utbygger erstatter med ny
permanent løsning før utbygging kan starte.
 
På Figur 5 - Planlagt utbyggingsløsning, del 2 og vedlegg 10a er
rørtraseen tegnet inn rett igjennom vårt gårdstun. Samtidig er det
planlagt en annen trase på vedlegg 3b. Hva er egentlig utbyggers
hovedplan her? Og er det gjort noe tanker på hvilke konsekvenser
en rørtrase gjennom ett gårdtun vil ha både under utbyggingen og
ved eventuelle endringer og bygging vi skulle ønsker å gjøre over
traseen i fremtiden?
 
Det er planlagt å bruke eksisterende vei til anleggsvei. Fra
hovedveien og opp til vårt tun er denne veien asfaltert. Skal denne
brukes må det stilles endel krav. For det første må veien forsterkes
mot elv forbi 67/8 og vi forventer også at veien blir av like god
standard etter utbygging som før. Til sist og viktigst av alt må det
taes hensyn til at vi har 3 små unger og at det dermed må
begrenses både fart og på hvilke tider av døgnet tunge maskiner
kan kjøre opp og ned forbi oss.
 
Vår fjøs og innmark leies ut til sauedrift og det må dermed taes
hensyn til dette.
 
Både vi og 67/8 bør kunne få muligheten til å få lagt eventuelle
strøm og fiberkabler i grøft hvis det skal anlegges grøft mellom
stasjon og inntak og dermed få fjernet stolper og luftstrekk som er
der idag.
 
Vi er i utgangspunktet ikke negative til til en utbygging av Øvre
Kvemma Kraftverk men vi ser på dette med kritiske blikk og er
spørrende til endel av det som NGK Utbygging planlegger. Det må
også bemerkes at mye av dette som vi setter spørsmålstegn med
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kunne vært avklart hadde utbygger tatt kontakt på ett tidligere
tidspunkt.
 
 
Mvh.
 
Henriette Kvamme og Kjell Rune Humborstad
95523399 / 41350535
henriette.kvamme@gmail.com

Høringsuttalelse som vedlegg Ikke angitt

Annen relevant informasjon Ikke angitt

Vedlegg av bilder og kart


